
 

HALJALA VALLAVOLIKOGU 
 

 

 

I koosseisu XXXIX istungi 

VÄLJAVÕTE 

PROTOKOLL  

 

Võsul, rannaklubi saalis                                                                 18. augustil 2020 nr 39   

 

Istungi algus kell 16.00, lõpp 17.45. 

 

Istungit juhatab volikogu esimees Vello Väinsalu. Protokollib kantseleispetsialist Marika Sundla. 

Istungil osaleb 14 volikogu liiget: Leo Aadel, Leo Bergström, Krista Keedus, Rainer Lille, Aivar 

Maurer, Jaan Meerits, Urmas Osila, Margus Punane, Anti Puusepp, Greete Toming, Triin Toming, 

Tea Treufeldt, Aide Veinjärv ja Vello Väinsalu. 

Istungil ei osale Annika Hallimäe, Alvar Jõe ja Urve Kingumets. 

… … … 

OTSUSTATI 14 poolthäälega kinnitada järgmine päevakord: 

… … … 

2. Haljala valla 2020. aasta lisaeelarve nr 1 - lugemine ja kinnitamine 

… … … 

II Haljala valla 2020. aasta lisaeelarve nr 1 - lugemine ja kinnitamine 

Finantsjuht Sirje Laigu teeb ettekande lugedes volikogu liikmetele ette lisaeelarve seletuskirja. 

Eelarve- ja majanduskomisjoni esimees Rainer Lille – komisjon nõustus eelnõuga ja tegi otsuse, et 

võiks lisaeelarve vastu võtta ühe lugemisega. 

Küsimused. 

Leo Aadeli arvates oleks olnud hea tava Haljala Soojusega 17 150 euro suuruse sihtfinantseeringu 

osas sõlmitud lepingust teavitada eelnevalt ka eelarve- ja majanduskomisjoni, sest summa on 

piisavalt suur. Ta lisab, et vastavalt kehtivale korrale tuleb üle 5 000 summad kooskõlastada 

komisjoniga. 

Ivar Lilleberg selgitab, et tegemist ei ole lisakuluga, vaid aktsiakapitali realt kulu ümber tõstmisega. 

Leo Aadel – teine küsimus puudutab Võsu päästepaadi hanget. Selleks eraldas volikogu eelarvega 

10 000.- eurot. Valla kodulehel olevas hankeplaanis on summa 8 000. Miks on summat 

vähendatud? 

Sirje Laigu selgitab, et tegelik maksumus osutus suuremaks.   

Leo Aadel – kolmas küsimus puudutab 75 000.- eraldamist Võsu perearstile. Kas siin on sõlmitud 

heade kavatsuste protokoll või hea tahte leping? 

Ivar Lilleberg – täna mingit lepingut ette valmistatud ei ole. Korraldatakse eraldi 

kontsessioonihange. Hanke ülesehitus oleks järgmine: hangiksime kindlat objekti, kus oleks 

võimalik ehitada uus perearsti punkt, mille ehitust finantseeriks vald ja oleks tagatud näiteks 15-ks 

aastaks perearstile ruumide kasutus. 

Tea Treufeldt – kas sellel teemal on suheldud ka Rahandusministeeriumi hanke osakonnaga? On 

see õiguspärane? 

Ivar Lilleberg – mina ise konkreetselt ei ole suhelnud, aga õigusbüroo on ühendust võtnud. 

Vello Väinsalu – lepingusse minek on volikogu pädevus, leping tuleb kindlasti volikogu lauale.  

Tea Treufeldt – kas perearst on oma nõusoleku andnud? Viimases eelarve- ja majanduskomisjonis 

oli jutuks, et perearst justkui ei tahakski seda raha. 

Ivar Lilleberg – perearst on täna sellest küll keeldunud, kuna tegeleb alles projekteerimisega, aga 

kui ta saab sellega valmis, saame uuesti kokku. Dokumentatsiooni ei ole veel ette valmistama 

hakatud. 

Küsimusi rohkem pole. 

Istungi juhataja paneb eelnõu hääletusele. 

Toimub hääletamine. 

Leo Bergström ei osale hääletusel. 



 Haljala Vallavolikogu 18.08.2020 istungi protokoll nr 39 

 

 

 OTSUSTATI: 9 poolt- ja 4 vastuhäälega lugeda lisaeelarve nr 1 esimene lugemine toimunuks ja 

nõustuti lisaeelarve kinnitamisega. Kehtestati 

määrus nr 77 „ Haljala valla 2020. aasta lisaeelarve nr 1“ 

… … … 

(allkirjastatud digitaalselt)     

Vello Väinsalu      

volikogu esimees      

 

 

 

 

 

KINNITUSMÄRGE 
Haljala Vallavolikogu 

18.08.2020 istungi protokollist nr 39 (toimik 1-1) 

Tehtud ärakiri on originaaliga samane. 

Haljalas, 24.08.2020 

Marika Sundla 

kantseleispetsialist 

 

 


